
Fråga till regionrådet Peter Olofsson

Det har kommit till min kännedom att kostproduktionen vid Lycksele lasarett kommer att genomgå 
en förändring då samverkansavtalet mellan Lycksele kommun och Region Västerbotten kommer att 
upphöra 2020-12-31. Med anledning av detta ställer jag följande fråga till regionrådet:

Kommer planen inför denna förändring att hanteras på politisk nivå?

Nordmaling 2020-09-21

Maria Lundqvist-Brömster (L)


